

24 November 2022

24 نوفمبر 2022

H.E Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

سعادة حامد أحمد علي
المدير التنفيذي
سوق دبي المالي

Disclosure of received binding offer to purchase treasury shares

إفصاح حول تسلم عرض ملزم لشراء أسهم الخزينة

Al Ramz Corporation Investment and Development PJSC ("Al Ramz") received a binding offer to acquire the entirety of Al Ramz treasury shares amounting to 9.4235% of issued shares for a price of AED 1.10 per share.

تلقت شركة الرمز كوربوريشن للاستثمار والتطوير ش.م.ع ("الرمز") عرضاً ملزماً للاستحواذ على كامل أسهم الخزينة لدى الرمز البالغة 9.4235% من الأسهم المصدرة مقابل 1.10 درهم إماراتي لكل سهم.

The binding offer was issued by credible and financially sound national institution which is an existing significant shareholder having no representation on the board of directors.

تم تقديم العرض الملزم من قبل مؤسسة وطنية ذات مصداقية وملاءة مرتفعة ومساهم كبير حالي غير مُمثل في مجلس الإدارة.

Al Ramz board of directors will convene on 29 November 2022 to consider the offer. If approved, the sellback of the treasury shares is expected to impact Al Ramz financial position in the following manner:

- Increased book value per share by AED 0.04 from purchase and resale;
- Increased cash position by AED 57 million; and
- Increased shares in circulation by 51.8 million shares.

من المقرر أن يجتمع مجلس إدارة الرمز في 29 نوفمبر 2022 للنظر في العرض. في حالة الموافقة على بيع أسهم الخزينة ، من المتوقع أن يكون التأثير على المركز المالي للرمز كالتالي:

- زيادة القيمة الدفترية لكل سهم بمقدار 0.04 درهم إماراتي من الشراء وإعادة البيع؛
- ارتفاع النقدية لدى الشركة بمبلغ 57 مليون درهم ؛ و
- زيادة عدد الأسهم المتداولة بواقع 51.8 مليون سهم.

Al Ramz had commenced buyback of its shares on 20 January 2021 based on SCA approval dated 27 April 2020 and will disclose the outcome of the planned board of directors meeting in due course.

باشرت الرمز في إعادة شراء أسهمها في 20 يناير 2021 بناءً على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع بتاريخ 27 أبريل 2020. هذا وستقوم الرمز بإخطار السوق والسادة المساهمين بمستجدات إجتماع مجلس الإدارة في حينه.

Sincerely yours,

Mohamad Al Mortada Al Dandashi
Managing Director



وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،

محمد المرتضى الدندشي
العضو المنتدب